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EDITORIAL: FEDERACIO D’AAVV 

  Este nuevo semestre tenemos un pequeño respiro 

relacionado con la pandemia, las medidas emanadas de la 

Conselleria de sanidad van relajándose y se empieza a ver el 

final, con muchas precauciones y utilización de medidas de 

seguridad, así desde la Federación seguimos abriendo de 

forma esporádica y trabajando mayormente a través de los 

medios informáticos y que la gente se va acostumbrando  

Cada vez más. Así mismo también las diversas administraciones van compaginando las reuniones 

telemáticas con las reuniones presenciales, a pesar de que la atención a la ciudadanía de forma presencial 

deja mucho que desear y la gente se enfada cuando ve que los docentes van a clase atendiendo a su 

alumnado, pero los funcionarios/as del Ayuntamiento necesitan cita previa y no siempre están disponibles 

para realizar trámites presenciales. Es cierto que hemos sufrido el ataque cibernético del Ayuntamiento, se 

han perdido algunos dosieres, no funcionaban los correos electrónicos y había un muro a la hora de 

comunicar-nos con cualquier organismo local. 

 Seguimos trabajando en el ámbito local y poder aportar nuestras opiniones y consideraciones para 

hacer que la gente pueda vivir cada día un poco mejor a pesar de todo. No estamos escatimando esfuerzos 

en poder ayudar a estas AAVV tanto federadas como no. 
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 El Consell municipal de participació 

ciutadana també ha sofert els efectes de la 

pandèmia, malgrat to vàrem estar treballant 

una bona estona temes interessants, 

enquestes per a millorar i poder fer 

aportacions, esperem que els pugem ficar en 

pràctica en el segon semestre de 2021. La 

bona voluntat de treball de l’Ajuntament, a 

pesar de la pandèmia, ha fet que ens 

puguem retrobar alguns membres de les 

diverses AAVV per a intercanviar idees, 

projectes, inquietuds i la propera 

convocatòria de subvencions per part de 

l’Ajuntament que caldrà revisar i adaptar a 

noves circumstàncies que puguen ajudar a 

que les diverses AAVV  no tinguen que 

tancar els locals municipals sinó que puguen 

expandir la seua atenció a la Ciutadania 

ampliant les ofertes. 

 El Consell escolar municipal és un òrgan de consulta important per la informació què es rep i 

per la participació en l’arrangement escolar. Tots els estaments estem representats i també els 

representants del Consell municipal de participació ciutadana. Ens han informat sobre la remodelació 

de os centres educatius, entre ells el CEIP CUC I el CEIP HERRERO, es a dir que s’han aplicat el cuento i 

ara sí que estan refent allò que era necessari fer. En setembre començaran en barracons per retornar 

el mes aviat al d’origen a hores d’ara ja estan treballant en les obres. 

 Durant el mes de setembre ens tenim que tornar a reunir per a parlar dels nous possibles 

límits que cal establir per a que cada alumne puga anar el mes prop d’allí on viu i que no tinga que 

desplaçar-se molt de temps a peu. Darrere de cada curs escolar hi ha una sèrie de persones que 

pensen les millors condicions d’assistència a les escoles, també fent camins escolars segurs i en les 

millors condicions. 
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Les noves tecnologies són mes complicades de lo que alguns joves pensen, i no és qüestió 

d’unes hores soltes sinó de tot un seguit d’actuacions puntuals, telefonades, videoconferències i 

encontres presencials amb tota cura per la pandèmia. Com omplir l’annex I, com traure el certificat 

digital personal, necessari por a poder traure el certificat de les AAVV, com fer còpies de les 

signatures digitals en USB per si l’ordinador cal formatejar-lo, com tornar a demanar el certificat 

digital de l’AVV, com pagar-ho, on anar a baixar-lo, com entrar en la xarxa de l’Ajuntament i trobar  

exactament el que s’està buscant. Molta gent o no té temps o necessita recolzament que dona la 

Federació a tota persona que ho necessita i són bastants. 

 Un altre aspecte és la pàgina web, cal saber com entrar com administrador o tens que 

tindre a una persona que puga entrar i anar ficant totes les noticies, avisos, juntes, estatuts, 

subvencions, documents necessaris par a una bona pàgina web. Hem de tenir paciència. 

 

 

En la transversalitat d’este món també hem 

estat preocupats i ocupats per el problema de les 

vacunes. A pesar de hi ha alguns grups negacionistes 

dient tota una sèrie de coses al voltant de les vacunes, 

sempre ha existit el negar el que és un avanç i al final 

s’ha imposat el sentit de que les vacunes són una 

excel·lent possibilitat de curar les malalties. Sabent que 

hi han unes grans empreses que estan fent un bon 

grapat de milions d’euros, no es pot negar que són un 

instrument necessari. 

La llàstima es que estiguem discutint si sí o si no 

i que haja molts països on la gent esta morint-se sense 

possibilitat de poder accedir a ninguna vacuna per 

problemes de prioritats d’alguns governs i d’acaparació 

de diners per part de les empreses fabricants. 
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reivindicaciOnS VEÏNALS A LA JUNTA DE CA.VE.CO.VA., 

SEGUIM SENT NECESSARIS A PESAR DE LA COVID-19. 
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 FED.AS.CI.CA. 

FEDERACIÓ D’ASSOCIACIONS VEÏNALS DE 

CASTELLÓ 
 

 COL.LABORA: 
AJUNTAMENT DE CASTELLÓ DE LA PLANA  

El ser partícep i estar dins d’una CONFEDERACIÓ com la CA.VE.CO.VA.a nivell de la 

Comunitat valenciana i de la Confederació CEAV a nivell de tot l’Estat dona una perspectiva 

necessària per a poder estar al dia en coses que desprès van aterrisant per Castelló de la plana. 

L’Agenda 2030 que ve des de Europa, comença per Madrid, continua per Valencia i acaba en 

Castelló. Estem treballant a tots els nivells i nosaltres volen reforçar en aspectes particulars a la 

nostra Ciutat, en matèria de circulació peatonal i a motor, jardins, carrils de bicicletes, parcs que 

deuen de ser fonamentals per a les persones i no per als animals, patrimoni, en especial atenció a 

les recuperacions del castell vell, el moli d’aigua del segon moli, etc. 

  

 


